



香港特別行政區政府海事處

MARINE DEPARTMENT
THE GOVERNMENT OF THE HONG KONG SPECIAL ADMINISTRATIVE REGION

香港海運週 2021 參觀活動申請表

Application for Visiting Activities of Hong Kong Maritime Week 2021

註：填寫本表格前，請參閱第 2 頁的「填表須知」。

Note: Please read the 'Guidance Notes' on page 2 before filling in this form.

甲部 — 申請人資料

A. Particulars of Applicant

Surname 姓		Given Name(s) in full 名	
Name in Chinese (if applicable) 中文姓名 (如適用)		Date of Birth 出生日期 (DD/MM/YY) (日月年)	
H.K. Identity Card No. 香港身份證號碼		Sex 性別 M 男 / F 女	
Home Address 地址			
Contact No. 聯絡電話	(Home)	Email 電郵	
	(Mobile)		

教育學歷資料 Details of Education Qualifications obtained

Name of School / University 就讀學校 / 大學名稱	Courses attended 修讀課程	Date 日期 (MM/YY)		Level/Certificates obtained 學業資格 (例如學位/文憑/證書)
		From 自	To 至	

乙部 — 參觀活動詳情

B. Details of Visiting Activities

<input type="checkbox"/> Visit to VTC and MRCC 船隻航行監察中心及海上救援協調中心參觀活動 - 3 November 2021 (Wed) 2:30PM-4:30PM - 2021 年 11 月 3 日(星期三) 下午 2 時 30 分-4 時 30 分	<input type="checkbox"/> Visit to Government Dockyard and Training Centre (Simulator) 政府船塢及海事訓練中心(船隻模擬駕駛)參觀活動 - 5 November 2021 (Fri) 9:30AM-12:00PM - 2021 年 11 月 5 日(星期五) 上午 9 時 30 分-12 時正
--	---

*Please tick the appropriate box and you may tick more than one box.

請在適當方格上填上 ✓ 號，你可以選擇多於一個項目。

Signature of Applicant 申請人簽署

日期 Date

填表須知 GUIDANCE NOTES

填寫本表格前，請參閱以下的填表須知。

Please read the following Notes before completing this application form.

1. 青少年、中學學生、大學學生或有志從事航海事業的人士均可參加。
The visits are open to Youth, Secondary Students, University Students or those who are interested in Maritime Industry.
2. 活動名額主要以先到先得的方式分配。名額有限，額滿即止。
All applications will be processed on a first-come, first-served basis subject to availability.
3. 申請者的個人資料將會被保留不多於三個月。資料保留期滿後，閣下曾提供的所有資料及申請表將會被銷毀。
It is our policy to retain the personal data collected in this form for a period of not longer than three months. Thereafter, your application together with all data you provided will be disposed of.
4. 報名截止日期為 2021 年 11 月 1 日，填妥之報名表格須傳真到 2545 4669 或電郵至 mmd@mdd@mardep.gov.hk。
Applicant should submit the application form not later than 1 November 2021, by fax to 2545 4669 or by email to mmd@mdd@mardep.gov.hk.
5. 是次活動費用全免。並於參觀政府船塢活動提供海上接駁交通往返中環 9 號碼頭及尖沙咀九龍公眾碼頭。
The visits are free of charge. Complimentary shuttle service runs between Central Pier No.9 and Tsim Sha Tsui Kowloon Public Pier will be provided for the visit to Government Dockyard and Training Centre.
6. 於活動當天，參加者必須佩戴口罩並於出席前先量度體溫，如有發燒或出現呼吸道感染等徵狀，請避免參與活動並盡快就醫診斷。
All visitors are required to wear surgical mask and have body temperature check before attending the visiting, those with symptoms such as fever or respiratory illness will not be allowed to join the visiting, they should consult doctor and seek medical treatment promptly.
7. 參加者進入參觀地點時，必須以手機掃描《安心出行》場所二維碼，以紀錄到訪日期及時間。
All visitors are required to scan the “LeaveHomeSafe” QR code to record the date and time of visiting.

如有任何疑問，請聯絡謝先生(電話: 2852 3061) / 歐陽小姐(電話:2852 3050)，或電郵至 mmd@mdd@mardep.gov.hk 查詢。

Should you have any questions, please feel free to contact Mr. Tse at 2852 3061 / Ms. Au-Yeung at 2852 3050 or by email mmd@mdd@mardep.gov.hk for enquiry.